
El Llagostera conf ia a poder seguir competint a Palam�s
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Despr�s que la Federaci� Espanyola hagi instat al club blaugrana a tornar a Llagostera per disputar els seus

par tits a Segona B, tal com s'apuntava ahir al Diari de Girona, l'entitat que presideix Isabel Tarrag� mira de fer

entendre a l'organisme que Çsom un club de la Costa Brava, la majoria de socis s�n de fora de Llagostera, i al

nostre estadi tenim poca capacitatÈ, af irma la m�xima dirigent de l'entitat. Dimecres, la RFEF va comunicar al

club giron� que havien de tornar a Llagostera a jugar els seus par tits ja que ho diu la normativa. No obstant,

Tarrag� declara que Çens hem llegit la normativa i aix� no apareix enlloc. Esperem que estracti d'un formulisme

del descens i que, pel b� com� de totes les bandes, s'acabi sabent on jugaremÈ. Aquesta notif icaci� ha agafat

desprevingut el club, que a trav�s de la seva m�xima representant, Isabel Tarrag�, assegura que tornar a jugar a

Llagostera suposaria un problema Çper als socis, per als anunciants i patrocinadors, entre d'altres aspectes,

que ho farien tot complicat. Estem esperant la resoluci� f inalÈ. Tarrag� t� clar que Çsabem quines s�n les raons

que exposem i el que hem de defensar. No hi hauria d'haver cap problema per seguir jugant a Palam�s. De fet, hi

ha altres clubs de la categoria que tampoc juguen al seu propi estadiÈ.
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